
Protokoll Rrk-möte   
 
Tid:  15 december 2020 kl. 18.00 - 20.00 och 12 januari 2021 18:00-20:30 
 
Plats:  Digitalt möte (via Teams). 
 
Kallade 15 december 2020: Sara Elg, Lennart Hermansson, Rune Hixén, Thomas Liebig, Lars 

Viktorsson, (Ingemar Åhlund), Matti Åhlund, Per Saarinen och (Tomas 
Torstenson) (Frånvarande ledamöter inom parentes). 

 
   Stefan Malm medverkade under delar av mötet. 
 
Kallade 12 januari 2021: Sara Elg, Lennart Hermansson, Rune Hixén, Thomas Liebig, Lars 

Viktorsson, (Ingemar Åhlund), Matti Åhlund, Per Saarinen och Tomas 
Torstenson (Frånvarande ledamöter inom parentes). 

 
- -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  - - - - 
 
Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat. Större delen av mötestiden den 15 december ägnades åt Rrk:s sammansättning, 
struktur och fortsatta arbete. Flertalet punkter på dagordningen bordlades till möte den 12 januari 2021. 
 
Val av mötesordförande och protokolljusterare 
Sara Elg valdes till ordförande för mötet den 15 december 2020. 
 
Protokollet avser möten vid två tillfällen då samma dagordning behandlades vid två separata möten. 
 
Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare för mötet valdes Thomas Liebig och Lennart Hermansson. 
 
Tillkommande punkter 
Inga tillkommande punkter. 
 
Föregående mötesprotokoll 
Inga synpunkter framfördes på föregående mötesprotokoll från den 6 oktober 2020. 
 
Rrk:s sammansättning, struktur och fortsatta arbete 
Stefan Malm, ordförande i Bohusläns Ornitologiska Förening, medverkade under delar av punkten. 
 
Struktur och fördelning av arbetsuppgifter diskuterades. Arbetsordningen revideras och skickas ut inför nästa 
möte. 
 
Förslagsvis genomförs fortsättningsvis två digitala möten och två fysiska möten per år (när det åter är 
möjligt). Vid behov kan även fler möten hållas per år. Grundstruktur: februari, maj, augusti, oktober. Vissa 
frågor kan räcka att diskutera vissa möten. För att få mer effektiva möten kan det vara lämpligt att dela upp 
frågorna mellan mötena. 
 
Diskussion fördes kring att det kan vara bra att fotogodkänna tidigt för att undvika undermåliga 
raritetsrapporter. 
 
Vilken ambitionsnivå ska vi ha när det gäller sammanslagningar lyftes och behöver diskuteras vidare. 
 
Diskussion fördes om alternativet att gå över till artgrupper istället för kommuner. Information inhämtas från 
Nrk om hur det ser ut i andra delar av landet och om det finns riktlinjer på gång. Samtliga ledamöter funderar 
på för- och nackdelar. Till mötet den 12 januari hade kontakt med Nrk tagits som inte har några synpunkter 
eller har några riktlinjer på gång om vi väljer att arbeta utifrån kommuner eller artgrupper. 
 
  



Raritetsrapporter och observationer 
Diskussion fördes kring arbetsordning gällande godkännande av raritetsrapporter och hantering av 
kommentarer som ska skickas med vid raritetsrapporter som skickas till Rk. Godkännande av ospontana 
arter diskuteras, information inhämtas från andra rapportområden inför nästa möte. 
 
Det finns ett stort antal fynd som kommit in från tidigare år som nu ligger i personer skuldlistor, om 
publicerade fynd finns sedan tidigare undersöks. 
 
Synpunkt har inkommit att observatör inte behöver skicka in raritetsrapport före den sista januari. 
Förtydligande behövs på hemsidan om vad som gäller kring när raritetsrapporter ska vara inkomna och när 
underkännande sker efter att kommunikation skett. 
 
Ingen ny information om fjällgåsen har inkommit från Rrk Göteborg. 
 
Rk har godkänt fyndet av svartvingad glada. Fynden har slagits ihop (utom en på felaktig lokal) men ligger 
kvar i skuldlistorna, hur detta bäst hanteras kontrolleras. Hur vi hanterar rapporter som ligger kvar 
diskuterades. 
 
Rosenstaren vid Mollön, fynd slås ihop. 
 
Tidiga fynd av näktergal togs upp. 
 
 
Diskussion av inkomna, ej färdigbedömda raritetsrapporter 
Ett fynd slås ihop med tidigare fynd, två fynd lämnas till Rk, två fynd godkändes, fyra fynd är ej 
färdigbehandlade, ett fynd underkändes och ett tidigare underkänt fynd där kompletterande uppgifter 
inkommit kvarstod som underkänt. 
 
Diskussion av ännu ej validerade observationer, per område 
Bordlades till nästa möte. 
 
Fotogodkännanden 
Fynd där foton finns gicks igenom direkt i Artportalen.  
 
Rapportmall 

- Fyndstatusgenomgång: 
Ett flertal arter och underarter kan behöva justeras vad gäller rapportmall och valideringsstatus, 
genomgång är påbörjad. 

- Genomgång av fenologifynd/fenologiskt intressanta arter, Bordlades. 
 
Artportalen 
Inga frågor togs upp. 
 
Arbetsordning 
Arbetsordning revideras efter beslut under mötet den 15 december 2020. 
 
Vid mötet den 12 januari 2021 hade förslaget till reviderad arbetsordning skickats ut. Några mindre förslag till 
justeringar föreslogs. 
 
Hemsidan 
En allmän text till första sidan på hemsidan om Rrk är påbörjad. 
 
Nrk och Rk 
Rk-nytt, bordlades 
 
Kontakt har tagits med representanter från Rk och Nrk och kontaktvägar diskuterats. Nrk har nyligen haft 
möte och kommer skicka ut dokument med information. 
 
Övriga frågor 
Samtliga övriga frågor bordlades till nästa möte. 
 
  



Nästa möte 
Datum för nästa möte: 2021-02-09. 
 
 
 
 
Sara Elg, Uddevalla 2021-02-07 
 
Protokollet har justerats digitalt av Thomas Liebig och Lennart Hermansson. 


